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Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 7. december 2022 (1 bilag) 

  

Under punkt 1 uddyber BMO, at pædagogerne ønsker at være en fast del af forældremøder og skole/hjem-samta-
ler. 
Ellers godkendt. 

a) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

 15 

Elevrådet er i gang med at planlægge skolefesten torsdag den 2. feb. 2023. Årets tema er ”be yourself” Det er 
elevrådets fest, og et evt. overskud går ubeskåret til elevrådet.  

1. Skolebestyrelsens målsætninger 
 

 CBG 15 

Henrik fra Stevns Ejendomme har vendt tilbage med et oplæg vedr. en ”Kiss and ride” samt højere kantsten til cy-
kelstien. Denne løsning vil ”koste”, at tre af de nuværende parkeringspladser nedlægges. Henrik O indkalder til nyt 
møde.  
 
Vedr. legepladser foreslår BMO at vi mødes inden bestyrelsesmødet den 9. marts 2023 for at besigtige legeplad-
serne.  

2. Elevernes trivsel – National trivselsmåling. 
Der mangler for 0. og 3. årgang. 
Udsat fra mødet den 7. december 2022. 
2 bilag 

 TV/RT 15 

René orienterede om baggrunden for, hvorfor enkelte klasser ikke var repræsenteret i undersøgelsen. Trivselsmå-
lingerne har været drøftet i personalegruppen. Vi har med de tiltag der iværksættes forsøgt at inkorporere de nye 
tiltag i forbindelse med arbejdet med skolestyrken.  

3. Henvendelse fra Hotherdalens forældrebestyrelse 
til formanden for skolebestyrelsen om udvidet 
brobygning 
1 bilag 

 CBG 15 

Hotherdalens forældrebestyrelse har henvendt sig med forespørgsel om at udvide brobygningsarbejdet. Hother-
skolen modtager elever fra 7 forskellige børnehaver hvilket kan vanskeliggøre et samarbejde i den størrelsesorden 
Hotherdalen beskriver. Skolebestyrelsen er villige til at indgå i et samarbejde hvor der kigges på brobygningen.    

4. Energi 
 

 CBG/RT 10 

Det blev debatteret, om Hotherskolen skal udarbejde en plan over energibesparelser. Køleskabe blev diskuteret.  
Følgende aftales: 

1) Køleskabene udfases per 1. august 2023. Forældrerådene inddrages.  
2) BT viderebringer om en klasse kunne lave et projekt vedr. energibesparelse på Hotherskolen. 

5. Planlægning af bestyrelsens aftalte seminar lør-
dag den 11. februar 2023 

 Alle 25 

• Ledelsen vil stå for et oplæg vedr. skolestyrken á 2 timers varighed.  

• CBG vil gerne debattere skolebestyrelsens målsætninger. Status på nuværende målsætninger 
samt debat om fremtidige målsætninger.  

• BT foreslår forældreinddragelse som punkt. 
 
CBG og RT udarbejder program. 
CBG har reserveret på Comwell Køge. 
 



6. Sygefravær december 2022 
1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

7. Økonomi – Årsregnskab 2022 
Evt. bilag udleveres på mødet 

 TV 15 

Thomas orienterede om regnskab 2022. 
Vi kan ikke længere selv bogføre tilbage på 2022. Forvaltningen har januar med hvor de kan flytte afregne coro-
naudgifter, varmepenge mm. 
Regnskab 2022 fordeler sig således: (under forudsætning at forvaltningen dækker coronaudgifter, merforbrug på 
el og varme) 
Hotherskolens budget er i balance. 
Krudthuset har et overskud på kr. 32.000. 
Dagskolen samt Dagskole SFO har et samlet overskud på kr. 143.000.  

8. Meddelelser:     

 a) SB Formand 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 10 

CBG har sagt ja som medunderskriver på en skrivelse fra skolebestyrelsen på St. Heddinge Skole vedr. besparel-
sen på ti-timers puljen som bespares med to timer. Brevet er endnu ikke formuleret. 

 b) Ledelsen 
 Antal Spirebørn 2023 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Indskrivning til 0. klasser viser, at vi er tæt på at skulle oprette 3 kommende 0. klasser fra august 2023. Der er sta-
dig nogle ubekendte, og ledelsen tror, at det er mest sandsynligt, der oprettes 2 klasser.  
 
De ukrainske elever med nuværende placering på Mandehoved overføres til Hotherskolen efter påsken 2023. 
Dette vil udløse en ekstra Velkomstklasse.  
 
Der kommer nye møbler til Fællesrummet i indskolingen i uge 9 2023. Der er ligeledes indkøbt nye møbler til fæl-
lesarealet ved mellemtrinnet. Disse ankommer uge 6 2023.  

 c) Medarbejdere 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Medarbejderne er bekymret for besparelsen på ti-timers puljen, som reduceres med to timer fra skoleår 
2023/2024. 
 
BMO orienterede om medarbejdersituationen i Krudthuset. BMO er glad for, at de nu er en stabil medarbejder-
gruppe i SFO’en. Dette oplever forældrene også.  

9. Eventuelt 
 

  5 

Forældrene efterspørger at dagsorden og bilag til skolebestyrelsesmøderne vises på skærmen. 
 
Der efterlyses bedre planlægning af lukkedage i kantinen.   
 
Der bliver spurgt til muligheden for lektiecafé i SFO-tid.  

 


